
Euskampus is an interdisciplinary collaboration and multi-agent catalyst entity that aspires 
to increase the co-leadership of its strategic members in territorial development and in their 
international projection, prompting local responses of high socio-economic value to global 
challenges.

EUSKAMPUS FUNDAZIOA

SPECIAL INITIATIVES  of international excellence and connection with the territory

TAYLOR CUT PROGRAMMES: design and promotion of 
cooperation programmes between university-business-society, 
in collaboration with international and local agents

Creative and innovative space formed by dynamic cooperatives based on co-creation between 
various researchers from the entities that make up the Euskampus Board of Trustees and other 
agents. The main driving force is the search for answers to social and global challenges through 
cooperative (trans-disciplinary and multi-agent) training, research and innovation actions. It is 
focused around 6 poles:

KNOWLEDGE HUBS

Alliance between the University of the Basque Country (UPV/EHU) and the University of 
Bordeaux. Its main mission is to create a higher education, research and innovation space 
together with the strategic partners of both universities. The objectives pivot around 6 areas: 
education, employability, entrepreneurship, research and innovation, regional engagement; 
and international projection.

BORDEAUX-EUSKAMPUS CAMPUS OF INTERNATIONAL EXCELLENCE

Euskampus est un agent catalyseur de la collaboration interdisciplinaire et multi- acteurs qui a 
pour vocation le renforcement du leadership partagé de ses partenaires stratégiques tant sur 
le plan du développement territorial que de leur rayonnement international, en apportant des 
réponses locales d’haute valeur socioéconomique à des enjeux globaux.

EUSKAMPUS FUNDAZIOA

INITIATIVES SPÉCIALES  d‘excellence internationale et de connexion avec le territoire

PROGRAMMES SUR MESURE: conception et promotion de 
programmes de coopération entre université-entreprise-société, 
en collaboration avec des agents internationaux et locaux

Espace de créativité et d’innovation créé par des dynamiques coopératives basées sur la 
cocréation entre divers chercheurs des organisations partenaires d’Euskampus et d’autres 
acteurs. Le principe moteur est la recherche de réponses à des défis sociétaux et globaux grâce 
à des actions en coopération (transdisciplinaires, multi-agents) de formation, de recherche et 
d’innovation. Est concentré autour de 6 pôles:

PÔLES DE CONNAISSANCE

Alliance stratégique entre l’Université du Pays basque (UPV/EHU) et l’Université de Bordeaux. 
Mission principale: construire un espace d’enseignement supérieur, de recherche et d’innovation 
avec les partenaires stratégiques des deux universités. Ses objectifs sont autour de 6 domaines: 
enseignement, employabilité, recherche et innovation, engagement régional, entreprenauriat 
et rayonnement internationale.

CAMPUS D’EXCELLENCE INTERNATIONALE BORDEAUX-EUSKAMPUS
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